
Wij vinden (of ik vind) dat suikerbieten zonder beperkende voorwaarden als 
winterteelt gezien 
moeten worden, omdat: 
- Suikerbieten nemen na 1 oktober nog significante hoeveelheden stikstof (20 – 
25 kg) op, 
vergelijkbaar met een vanggewas (25 kg) 
- Suikerbieten zijn door de CDM aangeduid als niet-uitspoelingsgevoelig-gewas 
- Met de bietenoogst wordt de stikstof ook daadwerkelijk afgevoerd, terwijl bij 
een vanggewas de 
stikstof op het perceel blijft 
- Het overgrote deel van de suikerbieten wordt na 1 oktober geoogst om de 
bieten nog te laten 
groeien en om bewaarverliezen te voorkomen


